

Serve Proudly...in Canada's Navy

Interesting and rewarding careers are now open to capable, energetic young women, who can qualify in the Regular Forces of the Royal Canadian Navy!

Vacancies in the WRENS are limited: Standards are high!

The young women selected will be fully trained in important duties in the Navy. There are openings in the Ordnance, Supply, Medical, Navigation, Communication and Electrical branches.

To qualify, you must be between 19 and 34 years of age, a Canadian citizen or other British subject, single, and have Grade 11 minimum education. Get the facts TODAY about the training, duties, pay and other benefits available to you in the Wrens.

See the Navy Recruiting Officer at
ADDRESS
New Entry Wrens Course 18 April,
'58
Apply Now
Royal Canadian Navy

Servez fièrement...dans la Marine canadienne

Des carrières intéressantes et enrichissantes s'offrent maintenant aux jeunes femmes capables et énergétiques qui peuvent se qualifier dans les forces régulières de la Marine royale canadienne!

Les postes vacants dans les WRENS sont limités : les normes sont rigoureuses!

Les jeunes femmes choisies recevront une formation complète à des tâches importantes dans la Marine. Des postes sont vacants dans les services de ravitaillement, de l'approvisionnement, des soins médicaux, de la navigation, des communications et de l'électricité.

Pour être admissible, vous devez être âgée de 19 à 34 ans, être citoyenne canadienne ou sujette britannique, célibataire et avoir au minimum un certificat de onzième année. Renseignez-vous dès AUJOURD'HUI sur la formation, les tâches, le salaire et autres avantages qui sont offerts dans les WRENS.

Consultez l'agent de recrutement de
la Marine, à
ADRESSE
Nouveau cours débutant dans les
WRENS le 18 avril 1958
Inscrivez vous maintenant
Marine royale canadienne